
OBISK NA LAVRISKI ŠOLI

Nov fotokopirni stroj in zaključek projekta Barje
Podobno kot pred njimi že šola na Rudniku, je pred

dnevi dobila nov fotokopirni stroj tudi podmžnična os-
novna šola Oskar Kovaiii na Lavrici. Tudi tu je danes že
nepogrešljiva tehnična novost predvsem sad skupne akci-
je učiteljev in starSev otrok, saj si sama šola zaradi pičlih
sredstev fotokopirnega stroja ne bi mogla nabaviti. V zbi-
ralni akciji, ki jo je vodila vodja podružnične šole Olga
Tomažič. so starSi in učitelji zbrali kakih dvesto tisoč
tolarjev. kar je zadostovalo za nakup stroja.

»To je velika razbremenitev za podnižiučno šolo na
Lavrici, saj jim zdaj ne bo treba več poSiljati vsega
materiala fotokopirat na matično šolo. Hkrati to pomeni
tudi dvig kvalitete pedagoškega dela. Zahvaljujem se
vsem staršem in učiteljem, ki so omogoiili nakup tega
stroja. Brez njihove pomoii ga ne bi imeli. Zdaj imamo
tako fotokopirni stroj na obeh podruiničnih šolah,« nam
je povedala ravnateljica matične OŠ Oskar Kovačič Klav-
dija Bina-Marn.

Razstava ob zakjjučku projekta
»Barje«

8. junija so otroci Stiriletke na Lavrici na posebni
prireditvi predstavili staršem sklepni del projekta »Bar-
je«, ki je potekal na šoli skozi vse tolsko leto. Po besedah
Klavdije Birse-Marn, naj bi skozi ta projekt ocroci spoz-
nali okolje, v katerem živijo. saj Barje sega praktično vse
do njihove Sole.

»Pri lem projektu so uienci uporabljali različne meto-
de. Bilo je veliko terenskega dela in veliko so se pogovar-
jali s starši. Skratka. projekt je interdisciplinaren,« pravi
ravnateljica OŠ Oskar Kovačič.

Na zaključni razstavi so otroci prikazali svoje lzsledice
o Barju. Raziskovali so nastajanje Barja in se poglabljali
v njegove zanimivosti, s posebnim poudarkom na njegovi
preteklosti. Kar lep razstavni segment je namreč nosil
naslov: »Naš kraj nekoč«. Tu so si obiskovalci lahko
ogledali najrazličnejše stare predmete, ki so jih otroci (ali
njihovi starši) našli doma na podstrešju, med drugim celo
otroške čeveljčke iz leta 1908. Poseben £ar pa so bile tudi
stare kmečke jedi.

Podružnično osnovno šolo na Lavrici je letos obiskova-
lo 60 otrok. Žal je staro šolsko poslopje že krepko načel
zob časa, zato bi nujno potrebovalo popravila. Težave so
zlasti ob večjih nalivih, ko voda vse češče vdira v poslopje
in se nabira v Idetnih prostorih. Rešitev je le v popolni
sanaciji objekta, kar pa bi seveda terjalo precej sredstev.
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